
   

סגור חלו�

 "אנחנו לא סומכי� על מערכת הבנקאות האמריקנית: "אד� רויטר

 רועי ברגמ�

  

17/9/2008 

ב ולהעביר "אנחנו ממליצי ללקוחות שלנו להוציא את הכספי שלה מהבנקי והברוקרי בארה"
בכנס , ל חברת חיסוני פיננסי"מנכ, כ� אמר היו אד רויטר, "אות לבנקי באירופה או בישראל

�פורו הCFO באילת בהתייחסו למשבר הפיננסי .

אנחנו לא מאמיני לה ולא יודעי מה יש לה . אנחנו לא סומכי על מערכת הבנקאות האמריקנית"
השקיפות במערכת . במארס השנה והיו אנחנו מחזקי אותה 17�זאת המלצה שפירסמנו ב. במרתפי

א הייתה חולפת עוד שנה . הבנקאות הישראלית הופכת אותה להרבה יותר יציבה מאשר זו האמריקנית
עדיי� לא הספיקו לשכנע מנהלי נוסטרו של בנקי לקנות את . היינו בברו�, או שנתיי עד לפרו� המשבר

�המכשירי האלו של הCDO, MBS וכו' . . הבנקי באר� היו בצרות צרורות, א זה היה קורה עד היו

�הענ! שהכי מטריד אותי בטווח הארו� בישראל הוא תעשיית הסטארט"שנשעני על קרנות הו� , אפי
מהקרנות . כי קשה לגייס כספי והמינו! הופ� להיות קשה במיוחד, אלו הולכות להיות בבעיה. סיכו�

 ". *אפי שואבי את החיי שלה ולכ� צפויה כא� בעיה לא קטנה�הללו הסטארט
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